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	أ/سعيد محمد 
مصمم جرافيك 
	Mr. Said Mohammed 
Graphic Designer


	المؤهلات الأكاديمية:
	EDUCATION:

	· بكالوريوس هندسة  (قسم هندسة الحاسبات والنظم) – جامعة عين شمس - جمهورية مصر العربية عامة (2005).

	• Bachelor of Engineering (Department of Computer and Systems Engineering) - Ain Shams University - Arab Republic of Egypt in general (2005).

	الشهادات/الدورات
	CERTIFICATES / COURSES:  

	· شهادة ICDL
· دبلوم  تصميم الجرافيك من مركز CL GRAPHIC
· دورة في PHOTOSHOP و IILUSTRATOR من اكاديمية سيتا للغات وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات
· دورة مهنية في اعمال الجرافيك ,,صميم مواقع الانترنت 
· دورة مهنية في الدعاية على مواقع التواصل الاجتماعي.
· دورات في اللغات الانجليزية والفرنسية.

	• ICDL Certification
• Diploma in Graphic Design from CL GRAPHIC
• A course in PHOTOSHOP and IILUSTRATOR from SITA Academy for Languages, Information Technology and Communications
• A professional course in graphics work, the core of websites
• A professional course in advertising on social networking sites.
• Courses in English and French languages.

	مجال التخصص:
	Specialization Area:

	· التصميم الصناعي وتصميم المنتجات.
· تصميم الكتب والمجلات والمنشورات عبر الإنترنت وكذلك المواد الدعائية والإعلانات الشخصية.
· التصميم في المواقع الإلكترونية
· التصميم لدور النشر والطباعة
· خبرة في تصاميم الجرافيك .
· صناعة الهوية البصرية للشركات Brand Identity 
· التصميمات الخاصة بالمواقع الإلكترونية وكذلك منصات التواصل الاجتماعي
· المام لرسم الشخصيات الكرتونية ثنائية الأبعاد 2D   وكذلك  التصميمات ثلاثية الأبعاد 3D.

	• Industrial design and product design.

• Designing books, magazines, online publications as well as promotional materials and personal ads.
• Design in websites
• Design for publishing and printing houses
• Experience in graphic designs.
• Brand Identity industry
• Designs for websites and social media platforms
• Knowledge of drawing 2D cartoon characters as well as 3D designs.

	الخبرات:
	EXPERIENCE:

	· مصمم جرافيك لدى شركة التطوير المتحدة بجمهورية مصر العربية 2006-2009

· مصمم جرافيك لدى شركة الماسة للتصميمات بجمهورية مصر العربية 2010-2018

· مصمم جرافيك اول لدى مجموعة التويجري لانظمة الكمبيوتر -فرع جمهورية مصر العربية 2019 وحتى تاريخه .
· خبرة كبيرة في برامج الكمبيوتر كــ (ADOBE PHOTO SHOP, ADOBE ILLUSTRATOR, ADOBE INDESIGN, FLASH, DREAM WAVER, MS OFFICE, 3D MAX AND MARKETING, AUTOCAD, SKETCH UP 2013, CORELDRAWX7, VISIO, FOXBORO FOX VIEW, IN TOUCH 11.0, ). 

· اعداد التصميمات الهندسية لنظام التحكم بالحاسبات للعديد من الشركات. وايضا المشاركة في تصميم وتنفيذ نظام معلومات وقاعدة بيانات للإنتاج على الحاسب الآلي والعمل على الحاسبات الالية العاملة تحت بيئة النوافذ (WIN NT, WIN 95).
· اعداد التصاميم وفقاً للمعاير المحددة بطريقة مبتكرة وبشكل احترافي.
· مهارات التطوير المستمر في الأدوات والبرامج المستخدمة ومواكبة التطور في الأفكار الإبداعية للتصاميم.
· القدرة على معالجة الصور من خلال الكثير من البرامج الخاصة بتصميم الرسومات ومعرفة كل ما يتعلق بالرسم والطباعة والويب.
· المام بالـ CSS وHTML وADOBE PHOTOSHOP وSKETCH  و IIIustrator وInDesign  بالاضافة إلى البرامج الأخرى الخاصة بتصميم الرسومات.
· خبرة طويلة في التحليل والتدقيق واستخدام الرسومات التوضيحية الرقمية والبرامج المختلفة الخاصة بتحرير الصور والتخطيط لعمل التصاميم المختلفة.
· ابتكار شعارات وصور أصلية ورسومات توضيحية للعمل على توصيل رسالة معينة وإنشاء المخطط الخاص بالتصميم من اختيار الألوان والصور وإضافة التغييرات الجديدة التي يريد مديرو الفن والعملاء وضعها في التصميمات النهائية.
· خبرة في تحويل البيانات إلى رسوم بيانية لكي يسهل الوصول إلى المعلومة المراد نشرها، وذلك من خلال استخدام الصور المختلفة والألوان والنصوص.
· متابعة كل ما هو جديد في تقنيات برامج الجرافيك وأجهزة الكمبيوتر لمواكبة التطورات والقدرة على  المنافسة .

	• Graphic designer at United Development Company in the Arab Republic of Egypt 2006-2009
• Graphic designer at Al-Massa Designs Company in the Arab Republic of Egypt 2010-2018
• Senior Graphic Designer at Al-Twaijri Computer Systems Group - Egypt Branch 2019 to date.
• Great experience in computer programs such as (ADOBE PHOTO SHOP, ADOBE ILLUSTRATOR, ADOBE INDESIGN, FLASH, DREAM WAVER, MS OFFICE, 3DMAX AND MARKETING, AUTOCAD, SKETCH UP 2013, CORELDRAWX7, VISIO, FOXBORO FOX VIEW, IN TOUCH 11.0, ).
 • Preparing engineering designs for the computer control system for many companies. As well as participating in the design and implementation of an information system and database for production on the computer and working on computers operating under the windows environment (WIN NT, WIN 95).
• Preparing designs according to the specified standards in an innovative and professional manner.
• Continuous development skills in the tools and programs used, and keeping pace with the development of creative ideas for designs.
• The ability to process images through a lot of graphics design programs and know everything related to drawing, printing and the web.
• Knowledge of CSS, HTML, ADOBE PHOTOSHOP, SKETCH, IIIustrator, InDesign, as well as other graphic design programs.
• Extensive experience in analyzing, auditing, and using digital illustrations and various photo editing and planning programs to make various designs.
• Create logos, original images and illustrations to communicate a specific message, create the design outline from choosing colors and images, and add new changes that art directors and clients want to put into the final designs.
• Experience in converting data into graphs in order to facilitate access to the information to be published, through the use of different images, colors and texts.
• Follow up on all that is new in graphics software and computer technologies to keep pace with developments and ability to compete.

	العضويات:
	MEMBERSHIP:

	· نقابة مصممي الجرافيك والرسامين الهندسيين المصرية
· نقابة المصممين المصرية

	• Egyptian Syndicate of Graphic Designers and Architectural Illustrators
• Egyptian Syndicate of Designers

	  اللغات:
	Languages:

	· اللغة العربية (اللغة الأم)
· اجادة اللغة الانجليزية.
	· Arabic(Mother Language)
· Fluent English.





